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Beantwoording technische vragen jaarverantwoording 2017 
 

1. Kan het convenant beschermd wonen worden toegevoegd bij de jaarstukken? 

Antwoord: Ja, zie bijlage voor het convenant Samenwerken aan beschermd wonen, opvang 

en zorg Twente (februari 2015). 

 

2. Op welke wijze is de raad betrokken geweest bij het hiervoor genoemde convenant? 

Antwoord: Als centrumgemeenten werken de gemeenten Almelo en Enschede samen om de 

wettelijke taak van zorg en opvang voor de Twentse gemeenten vorm te geven. Over de 

wijze waarop die samenwerking vorm krijgt en hoe verantwoordelijkheden verdeeld zijn, is 

in 2012 het convenant ‘samenwerken aan opvang en zorg Twente’ door alle 14 Twentse 

gemeenten ondertekend. Vanaf 2015 zijn de centrumgemeenten ook wettelijk 

verantwoordelijk voor de taak beschermd wonen. Op basis hiervan is het bestaande 

convenant aangepast en uitgebreid met de taak beschermd wonen. 

 

3. Kan een overzicht worden verstrekt van de gemaakte kosten m.b.t. de 

organisatieontwikkeling?  

Antwoord: Ja, zie hiervoor onderstaand overzicht. Dit overzicht staat ook pagina 65 van de 

jaarverantwoording. De totale kosten 2017 voor de organisatieontwikkeling zijn 302.000 

euro. 

Organisatieontwikkeling Budget Werkelijk 

1. Houding en gedrag 62 28 

2. Programmasturing, wijksturing 15 0 

3. Communicatie 17 0 

4. Mobiliteit, flexibiliteit, wendbaarheid 360 119 

5. Herstructurering organisatie en processen 0 24 

6. Herstructurering bedrijfsvoering en control 145 131 

Totaal inhuur 599 302 

Bedragen * 1.000 euro   

 

 

4. In de OMD1 zijn 92 mensen uitgestroomd en 115 ingestroomd . Wat was de oorzaak van de 

autonome stijging?  

Antwoord: De verschuiving van OMD2 naar OMD1 is onder andere een oorzaak van de 

stijging van OMD1. Hiermee zie je een voorzichtig begin van onze doelstelling om 

verschuiving van zware naar lichte vormen van zorg te realiseren. Daarnaast zien we dat 

door de vergrijzing  een hoger beroep wordt gedaan op de voorzieningen. Dit veroorzaakt de 

autonome groei in de OMD. 

 

5. VVT: Wat is de oorzaak van de daling van de meldingen bij VVT en waarom stijgt het aantal 

adviesaanvragen?  

Antwoord: De beantwoording van bovenstaande vraag is meerledig: 
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- Er zijn meer adviezen waar advies- vragers iets mee kunnen. Hierdoor mondt dit niet uit in 

een melding. 

- VTT is landelijk bekender geworden en daardoor ook beter gevonden. Het wordt na een 

aantal jaren duidelijk wat VTT doet. Meer adviezen kan hiermee een goed teken zijn, omdat 

VTT zoals gezegd beter wordt gevonden en er daardoor gebruik van wordt gemaakt. Bekend 

is dat als er als reclames op televisie zijn, er meer gebeld wordt.   

- Professionals bellen vaker om af te stemmen in kader van de Meldcode en de aankomende 

aanscherping Meldcode die in 2019 komt. 

- De daling van de meldingen is ingezet rond juni 2017. In de zomerperiode zijn er altijd 

minder meldingen. Dit is een bekend verschijnsel. Echter het aantal meldingen uit met name 

Enschede en Almelo is daarna laag gebleven. Deze verlaging blijkt het gevolg van minder 

meldingen door de politie bij VTT. VTT is hierover in gesprek met de politie en ook binnen de 

Stuurgroep Zorg en Veiligheid. Dit heeft nog niet tot een concrete definiëring van de 

aanleiding geleid. Mogelijke redenen kunnen zijn: 

- politie is overgestapt op een nieuw landelijk format en afspraken rondom Veilig Thuis 

meldingen. 

- politie en lokale veld weten elkaar beter te vinden. In Almelo merken we zeker dat er 

nauwe contacten zijn tussen wijkcoaches en wijkagenten waardoor lijnen erg kort zijn. 

 

6. Wat is de begrenzing van het winkelgebied centrum/binnenstad?  

Antwoord: Onderstaand een kaartje met het winkelgebied centrum/binnenstad, waarvoor 

de leegstandscijfers op pagina 19/20 van de jaarverantwoording 2017 gelden. De twee gele 

arceringen linksonder behoren niet tot het centrum. 

 
 

7. Kan het VGRP worden toegestuurd aan de raad?  

Antwoord: Hierna een link naar de raadsvergadering van 17 november 2015 waarin het 

VGRP 2016-2020 is vastgesteld. VGRP 

 

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=almelo&agendaid=727d2273-f9a6-4abd-b1ba-ceb750dc4e11&FoundIDs=A100003976,D9a77724e-0038-49e0-ad90-cf5dae811835,Db02ead9e-537d-42e7-a318-ca22b4e9088f,D05b765e8-ab5f-4eeb-9ae3-4280900817fe
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8. Zijn er reacties ingediend op het bestemmingsplan Rhijnbeek?  

Antwoord: Het betreffen reacties in het kader van het vooroverleg en de in de 

omgevingsverordening (van de provincie) opgenomen verplichte afstemming met 

buurgemeenten en Gedeputeerde Staten van Overijssel. Wij hebben van een aantal 

gemeenten een reactie ontvangen, maar nog niet van allemaal. We vragen op dit moment 

na of deze gemeenten nog met een reactie komen. Deze reacties van buurgemeenten wordt 

voorzien met een toelichting aangeboden aan de Gedeputeerde Staten van Overijssel voor 

verdere besluitvorming. 

 

9. Wat zijn de plannen voor Pooksbelten? 

Antwoord: De gemeente is volop in gesprek met de initiatiefnemer en de buurtbewoners om 

tot een ontwikkeling te komen waarbij er draagvlak is bij alle betrokken partijen, zijnde de 

gemeente, initiatiefnemer en buurtbewoners. 

 

10. Kan de raad inzicht krijgen in de gesprekken met potentiele huurders in het Havenblok? 

Antwoord: Omdat het gaat om vertrouwelijke gesprekken, zal door het college 

geheimhouding opgelegd moeten worden. Aangezien deze technische beantwoording 

ambtelijk wordt afgedaan, is het niet mogelijk om het gevraagde inzicht te verlenen. Wij 

adviseren om de vraag aan het college te stellen. 

 

11. Wat wordt volstaan onder de post in de balans ‘rekening-courant verhoudingen met niet 

financiële instellingen op pagina 87 van de jaarverantwoording? 

Antwoord: Het betreft de rekening-courant verhouding met het Gemeentelijk 

Belastingkantoor Twente (GBT). 

 

12. Wat wordt volstaan onder de post in de balans waarborgsommen op pagina 88 van de 

jaarverantwoording?  

Antwoord: Het betreffen waarborgsommen welke dienen ter zekerheidstelling voor de 

afname van bouwkavels. 

 

13. Hoe is hoog is de waardering van de bijstandsvordering ultimo 2017 zoals genoemd op 

pagina 91 van de jaarverantwoording? 

Antwoord: De bijstandsvordering is ultimo 2017 gewaardeerd op 3,5 miljoen euro.  

 

14. Kan een overzicht worden verstrekt van incidentele en structurele dividenden? 

 

Dividend (bedragen * 1.000 euro) 

Begroting 
na 

wijziging Werkelijk Toelichting 

NV Bank Nederlandse Gemeenten 286 286 
Het structurele dividend in de 
begroting is 175 

Cogas NV 6.885 6.885 
Het structurele dividend in de 
begroting is 2.322 

Vitens NV 110 140 

Door de verkoop van de 
aandelen ontvangen wij geen 
dividend meer 
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Twence NV 399 399 
Het structurele dividend in de 
begroting is 275 

OLCT 46 36 

Het structurele dividend in de 
begroting is 46. Het werkelijke 
dividend 2017 betreft een 
voorschot 

Enexis NV 147 147 

Door de verkoop van de 
aandelen ontvangen wij geen 
dividend meer 

Stadstoezicht BV 760 760 
Er wordt geen structureel 
dividend begroot. 

Voormalig Essent bv’s 0 6 
Er wordt geen structureel 
dividend begroot. 

Totaal dividend 2017 8.633 8.659  

 

15. Bij hoeveel mensen die op basis van een contract bij Scoop en/of Soweco actief zijn is het 
eigen vrijwilligerswerk omgezet in een arbeidsactiveringsplaats of in een vrijwilligersfunctie 
op basis van contract?  
Antwoord: Wij houden niet bij of inwoners op eigen initiatief met vrijwilligerswerk in het 
kader van re-integratie zijn begonnen of dat zij  door de gemeente op het spoor van 
vrijwilligerswerk zijn gezet. In alle gevallen wordt het vrijwilligerswerk door Avedan 
(voorheen Scoop) geformaliseerd. Dit geldt ook als Soweco een vrijwilligerstraject wil 
inzetten. Zij melden de inwoner eveneens aan bij Avedan. 
 

16. Hoeveel mensen met een uitkering deden al vrijwilligerswerk op eigen initiatief voordat ze 

een oproep kregen van de gemeente i.v.m. participatiewet en dat datzelfde vrijwilligerswerk 

nu als activeringsplaats/tegenprestatie wordt ingezet? 

Antwoord: Indien een inwoner reeds vrijwilligerswerk verricht kijken wij in hoeverre dit past 

in de beschikbaarheid voor regulier werk. Indien wij oordelen dat vrijwilligerswerk de best 

passende participatie oplossing is dan zien wij dit als activeringsplek en niet als een 

tegenprestatie. Er wordt geen onderscheid gemaakt tussen inwoners die op eigen initiatief 

vrijwilligerswerk verrichten of dit doen na tussenkomst van het Werkplein. Zoals eerder 

genoemd formaliseert Avedan in alle gevallen de vrijwilligersactiviteit. 


